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Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2024-01-18, § 80 - 88 
 

Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Ann-Marie Kossowski, Daniel Järlestig, Linnea 

Grankvist, Nora Åkerström, Julia Hagström, Marie Johansson, adjungerad Malin Johansson, 

ridskolechef  

Ej närvarande: Katja Bergman, Anna Blomstam, Nora Gröhn, Ellen Åkerström, Michelle 

Tirroniemi, Anette Berg, 

 

§ 80 Mötets öppnande  

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  

§ 81 Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes 

  

§ 82 Val av protokolljusterare  

Julia Hagström valdes att justera dagens protokoll.  

  

§ 83 Rapporter  

a. Anläggning  

Summering 

• Påbörjat arbetet med ridslingan, breddning av vägen mellan tårtbitarna klar  

• Snöröjning  

• Köra lite mat på helgerna  

• Lite svetsjobb på gafflarna, dock höll det inte.  

• Försökt hålla värmen under kyligaste perioderna på kritiska platser.  

• Och som vanlig en del småfix.  

 

Plan för kommande period 

• Spola avlopp i gamla delen som det är dåligt flöde i  

• Justera en stolpe till grushagarna som blev sönderkörd vid tävlingen.  

• Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar  

• Porten till nya foderkammaren verkar ha fått lite stryk så den verkar lite sned och är svår att 

stänga  

• Börja planera för att bygga en platta utanför nya foderkammaren, har fått hjälp med att 

dimensionera den.  
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• Få ihop gräsklippare  

• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Ta in nya offerter på avfallshantering  

 

Övrigt 

Snöröjning vid dörrar och portar. Det måste bli bättre, annars blir det tilltrampat och bara 

bygger på. Till slut så riskerar portarna att lyftas av gångjärnen eller gå sönder med stora risker 

för personskador. Anläggningsgruppen behöver hjälp av de som är dagligen på anläggningen.  

Använd felanmälansformuläret, det hjälper med arbetet att planera framtida åtgärder och inget 

blir bortglömt. Använd det även vid förslag på åtgärder som inte är direkta fel. 

     

Förra Perioden  Status nu  

 

b. Ridskola  

Summering 

Skönt med lite jullov för både hästar och personal.  Vi fortsätter att ragga fler ridande. I år fick vi 

(äntligen) ut info till Hallstahammars skolor via deras system Edlevo, vilket direkt har gett några 

nya elever.   
 

Halmen är snart slut, och det är svårt att hitta mer.  

  

Planerar att fylla på sand i nya ridhuset innan v 7, men det troliga är att det istället blir efter v 12 

(veckorna = tävlingar). 

 

Plan för kommande period 

• Ragga fler ridande  

• Budget 2024 
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c. Ekonomi  

Summering 

Modern ekonomi jobbar med bokslutet så att det ska kunna skickas till revisorerna inför 

årsmötet. Resultatet kommer att landa på ungefär – 1,2 Mkr jämfört med budget som var på 

- 1,4 Mkr. Förutsättningarna inför budget 2024 ser ut att vara liknande som inför 2023 med 

prishöjningar osv. För att kunna planera för framtiden bör vi inom kort även börja fundera på 

budget 2025 då det finns ytterligare utmaningar med traktorleasing som går ut. Det ekonmiska 

läget är fortsatt kritiskt.  

 

Plan för kommande period 

Budget 2024.  

d. Tävling  

Summering 

Dressyr – Propositionen är öppen för tävling v 7.  

Hoppning – Hanna lär sig att göra proposition inför hopptävling v 12. 

 

Plan för kommande period 

• Tävlingsträff nu på söndag för ryttare som vill tävla för HARK under 2024 

• Dressyr - tävling vecka 7  

• Hoppning – skicka in proposition  

• Hopptävlingar - Göra budget   

e. Harkinsatsen och klubbkläder   

Summering  

• Haft event på Prison Island plus mat på McDonalds  

• Resa till SIHS gick bra  

• Planerar HARK-galan som genomförs nu på lördag 

 

Plan för kommande period   

• Genomföra galan  

• Bjuda in till kvartalsträff  

• Stämma av med ridgrupperna om hur det går med deras rum   

• Göra budget för 2024 
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f. Ungdomssektionen  

Summering  

Har inte haft någon aktivitet i december. HARKUS arrangerade i stället luciashowen, vilket gick 

bra, allt flöt på men vi har räknat med lite överflödig tid.   

 

Har haft ett möte där vi har planerat årsmötet samt inför styrelsen 2024. 

 

Har möblerat om i HARKUS-rummet och har gjort en inköpslista på saker de vill köpa in för att 

göra det trevligt.  

   

Plan för kommande period  

Ska arrangera HARKUS årsmöte den 17 februari med tolkning. Om det ej finns snö så är planen 

att ha gymkhana. Vi ska sedan hålla vårt årsmöte där vi ska välja in två nya styrelse-

medlemmar.  

 

g. Hyresgäster  

Inget att rapportera. 

h. Webb och IT   

Inget att rapportera.  

i. Sponsring 

Summering 

Haft fått avtalsförslag från ICA Matkassen för ny sponsringsmodell som ska börja gälla från 1 

februari. Detta kommer att marknadsföras via våra sociala medier, webb och mejl.     

 

Plan för kommande period. 

• Söka sponsring hos Westinghouse, via formulär, ev till B-korts bil   

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

• Skicka ansökan till Länsförsäkringar Bergslagen   

• Söka sponsring hos XL Bygg för att bygga, Maria undersöker detta 

 

j. Försäljning 

Summering 

Inget att rapportera.  
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k. Uthyrning 

Summering 

Har hyrt ut anläggningen till en extern företagare 6-7 januari för clinic och träning med Pontus 

Hugosson i fälttävlan inomhus.  

l. Interiör   

Summering 

Har kommit en ny soffa till konferensrummet som ska skruvas ihop och tvättas lite.   

 

§ 84 AU informerar  

Ska jobba med budget 2024.   

§ 85 Arbetsmiljö och säkerhet  

Gödselbanden i nya stallet, det är viktigt att man kollar så att de går hela fulla längden och 

skyfflar ut hela vägen. Om det tar stopp är det lättare om man upptäcker det i tid i stället för när 

det är fullpackat.  

 

§ 86 Valberedningen 

Rapport från valberedningen om arbetet med att hitta personer till styrelse och valberedning för 

2024.  

 

§ 87 Övrig fråga 

• Nästa möte är torsdag den 15 februari 2024. 

• Årsmöte bokas in till söndag 25 februari 2024.  

 

§ 88 Mötets avslutande  

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet: Justeras: 

 

 

Maria Adolfsson, Sekreterare Julia Hagström, Justerare  

 

Justeras: 

 

 

Eva Senderovitz, Ordförande 


